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STYRETS BERETNING FOR  

PERIODEN 14.10.2024-2.6.2025  
 
 
På ekstraordinært landsmøte den 14.10.24 ble det vedtatt med stort flertall at Norsk 
logopedlag (NLL) skulle endre status til fagforening og bli Norsk logopedforbund (NLF). 
Fra 1.1.25 var NLF i full drift som fagforbund. Siden 14.10.2024 har leder vært frikjøpt 
60%. Fra 1.1.2025 har organisasjonssekretær og økonomiansvarlig vært frikjøpt 20 %.  
 
I 76 år har NLL vært viktig for fagets etablering og utvikling, for logopeder i by og land, for 
utdanningen vår og for alle dem som har hatt behov for logopediske tjenester. En 
milepæl er nådd og en ny epoke for profesjonen vår er i gang. Dette er nybrottsarbeid, 
men organisasjonserfaringen vår gir oss et solid fundament til å navigere utfordringene 
og bygge en sterkere plattform for profesjonen vår.  
 
 
INNLEDNING 
Styret har i perioden hatt følgende medlemmer: 
 
Leder     Katrine Kvisgaard 
Nestleder    Frøydis Morken 
Økonomiansvarlig    Eirik Andersen Vengen  
Organisasjonssekretær  Therese Sandåker Bugaarden 
Styremedlem    Ann-Cathrin Gjevikhaug (vara fram til 9.12.2024) 
Styremedlem     Ingvild Winsnes (fram til 29.11.2024) 
Styremedlem    Eli Irene Kjus 
Varamedlem    Åse-Katrine Andersen 
  
I landsmøteperioden har det vært avholdt 12 styremøter. Styret har behandlet 79 saker 
per 28.4.2025. Styremøtene har i hovedsak vært avholdt på Teams. I tillegg har styret 
hatt én arbeidshelg i høst og to denne våren. Styret har utenom dette hatt kontakt på e-
post.  
 
Referat fra styremøtene legges i arkivet til sentralstyret og sendes ut til 
regionslagslederne. Styret ved leder har hatt flere møter med redaktøren i tidsskriftet.  
 
Styret har hatt kontakt med medlemmer gjennom tidsskriftet, nettsiden, Facebook,  
e-post og telefon. NLF har i denne perioden fått ny e-postadresse: 
post@logopedforbundet.no. Styremedlemmer, ledere i regionslag, valgkomitéen, 
redaktøren og redaksjonen i tidsskriftet, har fått NLF-adresser.  
 
Per 18. april 2025 hadde NLF et medlemstall på 850 medlemmer. NLF har 646 
yrkesaktive medlemmer, 90 studentmedlemmer, 109 pensjonistmedlemmer og 5 
æresmedlemmer.  

mailto:post@logopedforbundet.no
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STYRETS ARBEIDSOPPGAVER I PERIODEN 14.10.2024-2.6.2025 
 
I perioden etter ekstraordinært landsmøte har det vært mange oppgaver og avklaringer 
som styret fortløpende har måttet ta stilling til. Det ble vedtatt på landsmøtet at leder 
skulle frikjøpes i 50%. Det ble likevel raskt klart at leder måtte frikjøpes mer for å 
håndtere alle løpende oppgaver. Styret vedtok derfor at leder skulle frikjøpes 60% fra 
14.10.2024. I tillegg vedtok styret at organisasjonssekretær og økonomiansvarlig skulle 
frikjøpes 20%. Dette har til nå utgjort sekretariatet i NLF. Styret ønsker å få kontroll over 
den økonomiske situasjonen før man ansetter kontorpersonale. Foreløpig fortsetter vi 
derfor med denne modellen.  
 
Oppgaver i perioden 

• Sekretariatet har brukt mye tid på å sette seg inn i det nye organisasjonssystemet 
Winorg. Både medlemsregisteret, fakturering og kursarrangement skal gå via 
Winorg. Konvertering av data fra StyreWeb til Winorg viste seg å være utfordrende 
fordi vi hadde mangelfull data på medlemmene våre i StyreWeb. Vi manglet både 
personnummer og arbeidssted og vi har brukt mye tid på å forsøke å innhente 
dette. Fortsatt mangler vi informasjon for en del medlemmer. Vi får også fortsatt 
meldinger om at e-postadresser er feil.  

• Første fakturering av medlemskontingenten gikk ut på giro 22.2.2025. I etterkant 
har vi erfart at denne havnet i søppelpostkassen til mange medlemmer. Neste 
fakturering gikk ut som Efaktura 4.3.2025. Det var noe høyere betalingsrate på 
denne. Det er en utfordring at så mange som 1/3 av medlemmene ikke har betalt 
kontingenten for februar ennå.  

• Sekretariatet har brukt mye tid på å besvare henvendelser fra medlemmer på  
e-post og telefon. Dette har vært en viktig prioritering. Vi har etterstrebet kort 
responstid på alle henvendelser.  

• Sentralstyret har fått en del henvendelser som går på lønns- og arbeidsvilkår. 
Dette har advokaten i Legalis besvart fortløpende. Vi har også fått noen spørsmål 
knyttet til tolkning av takster og merknader når det gjelder Helfo. Dette har vi 
også fått advokaten til å gjøre en juridisk vurdering av. Det har ført til at Helfo har 
kommet med en presisering om at det er mulig å tilby logopedbehandling når 
pasienten befinner seg i utlandet. Helfo har også presisert at det unntaksvis kan 
åpnes for at to logopeder samarbeider om en pasient. Det er alltid opp til den 
enkelte logoped å vurdere om vilkårene for stønad er oppfylt.  

• Sekretariatet har brukt mye tid på å få oversikt og kontroll på økonomien. Det har 
vært store utgifter knyttet til oppstart av forbundet; ny nettside, nytt 
organisasjonssystem, nytt regnskapsfirma, overlapp mellom gamle og nye 
systemer, ny digital plattform for tidsskriftet, kjøp av juridiske tjenester m.m. 
Manglende innbetaling av medlemskontingent har vært et usikkerhetsmoment i 
denne fasen.  

• NLF har fått bistand fra byrået Manyone med å utvikle ny nettside og visuell 
profil. På nettsiden finner man «Min side» hvor medlemmene kan administrere 
medlemskapet sitt. Vi har også fått på plass «Finn logoped» for de av våre 
medlemmer som ønsker å være synlige på nettsiden.  

 

https://manyone.com/
https://www.norsklogopedforbund.no/medlem/forsikringer
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• Sentralstyret har deltatt på alle årsmøtene til regionslagene i 2025. Det er nå 

etablert styrer i alle regionslag. Regionslaget er et viktig bindeledd mellom NLF 
sentralt, medlemmene våre og tillitsvalgte i regionen. Her kan man diskutere 
lokale utfordringer, gjennomføre aktiviteter og sørge for faglig oppdatering for 
medlemmene i regionslaget. Regionslagsstyret vil fortsatt drives på frivillig basis. 
Alle delegater til landsmøtet, har rett til å få permisjon med lønn for å delta. 
Ledere i regionslag skal delta på årlig organisasjonsfaglig konferanse. Offentlig 
ansatte logopeder får fri med lønn for å delta på dette. Næringsdrivende 
logopeder vil bli kompensert av NLF.  

• Leder og organisasjonssekretær deltok på Unio-kongressen 2-4.12.2024.  
Forut for kongressen hadde styret i Unio enstemmig vedtatt å foreslå en 
vedtektsendring om ny beregning av delegatfordeling. På samme måte hadde de 
enstemmig gått inn for opptak av NLF. På kongressen skjedde det uforutsette 
ting som gjorde at vedtektsendringen likevel ikke gikk igjennom, noe som førte til 
en utsettelse av opptaket av NLF. Den 8.4.2025 ble det avholdt ekstraordinært 
representantskapsmøte i Unio, hvor NLF formelt ble tatt opp som forbund i 
hovedorganisasjonen. Leder og organisasjonssekretær deltok på møtet.  

• Sekretariatet har flere ganger oppfordret medlemmer til å bli tillitsvalgt på 
arbeidsplassen sin. Per i dag har vi 12 tillitsvalgte fra tariffområdene Spekter, 
Stat, Oslo kommune, KS og Virke.  

• Det ble avholdt kurs for tillitsvalgte 7.2.2025 i Unios lokaler. Dette var en generell 
innføring i tillitsvalgtarbeid. Deretter var tillitsvalgte i Spekter på kurs 24.4.2025. 
4-6. juni skal tillitsvalgte i Stat, Oslo kommune og KS delta på kurs. Disse 
kursene er i regi av Forskerforbundet. Tillitsvalgte vil kunne delta på kurs 
fortløpende.  

• NLF har inngått avtale med Forskerforbundet om dobbeltmedlemskap. Vi har 
hatt møter og dialog med Utdanningsforbundet om dobbeltmedlemskap, men de 
har besluttet å ikke inngå en slik avtale med NLF. Utdanningsforbundet har sendt 
et forslag til samarbeidsavtale.  

• NLF har sendt innspill til Helfo og Helsedirektoratet om forslag til endring av 
takster og merknader i Forskrift om stønad til dekning av utgifter til undersøkelse 
og behandling hos logoped og audiopedagog. I forkant av dette ba vi om innspill 
fra næringsdrivende medlemmer. Vi fikk 28 innspill fra medlemmer, som dannet 
grunnlaget for NLFs innspill.  

• Leder og økonomiansvarlig i sentralstyret, som begge er næringsdrivende 
logopeder, deltok på det årlige møtet med Helfo og Helsedirektoratet 25.3.2025.  

• NLF har sendt en forespørsel til HOD om å etablere en formalisert kontakt. I 
samme brev ble det sendt innspill til Helsepersonelloven, Lov om folketrygd og 
Forskrift om stønad til dekning av utgifter til undersøkelse og behandling hos 
logoped og audiopedagog. 

• Leder har sammen med generalsekretær Magne Wang Fredriksen i LHL, sendt et 
nytt brev til HOD om autorisasjon. 

• Deler av sentralstyret hadde 10.3.2025 møte med Norsk Dysfaginettverk og 
Fagnettverk for logopedi. Leder har hatt kontakt med Fagnettverket for logopedi 
ved flere anledninger.  

• NLF har søkt Patentstyret om varemerkebeskyttelse av MNLF.  
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• Leder og organisasjonssekretær har deltatt i to intervjuer med Rambøll i 

forbindelse med HODs Tildelingsbrev for 2025. Rambøll har fått oppdraget med å 
kartlegge logopedtjenestene i Norge. Rapporten skal være klar 10. juni.  

• Leder deltok på Nordisk møte med Audiologopædisk Forening (ALF), Logopædisk 
Forum, Logopedförbundet og Félag talmeinafræðinga á Íslandi (FTI) på Nyborg 
Strand hotell 23.3.2025. Vi diskuterte felles utfordringer for profesjonen vår og 
hvordan vi kan samarbeide i tiden fremover. Det ble besluttet at vi skal 
formalisere samarbeidet gjennom et nordisk råd med en ny struktur. Vi vil ha 
hyppigere kontakt gjennom digitale møter, i tillegg til det årlige møtet på Nyborg 
Strand hotell. Færøyene har takket ja til å delta i det nordiske samarbeidet og vi 
håper Finland gjør det samme. Det nordiske rådet vil fokusere på hvordan 
samarbeidet kan komme til nytte for våre medlemmer på en best mulig måte. 
Det ble diskutert hvordan vi kan samarbeide om markering av logopediens dag, 
arrangering av kurs og webinarer for våre medlemmer, politisk samarbeid og 
deling av nasjonale faglige retningslinjer. I en tid der den geopolitiske situasjonen 
er uforutsigbar, er det nordiske fellesskapet viktigere enn noen gang.  

• Sentralstyret har utarbeidet en strategisk handlingsplan som skal vedtas på 
landsmøtet.  

• Nestleder har deltatt på generalforsamling i ESLA (the European Speech and 
Language Therapy Assosiation) høsten 2024 og våren 2025. Fra neste 
landsmøteperiode vil leder delta på nordiske og internasjonale møter, i tråd med 
vedtektene.  

• Tema for logopediens dag 6.3.2025 var «Enrich the enviroment to enrich 
communication». Oversatt til norsk ble det «Et stimulerende språkmiljø fremmer 
kommunikasjon». Sentralstyret kjøpte drops med NLF-logo og sendte det til  
regionslagene for at de kunne dele ut til klienter, elever, brukere, pasienter, 
pårørende, nærpersoner og andre samarbeidspartnere på logopediens dag. 
Plakaten fra ESLA ble delt på FB og hjemmesiden.  

 
 
Fremtidige oppgaver for sentralstyret står beskrevet i den strategiske handlingsplanen.  
 
 
Sentralstyret takker for godt samarbeid med regionslag, tillitsvalgte, redaktør av 
tidsskriftet og valgkomitéen i landsmøteperioden, og ønsker nytt sentralstyre lykke til 
med videre arbeid. 
 
 
Oslo, 2. mai 2025 
 
 
For sentralstyret 
 
 
Katrine Kvisgaard    Therese Sandåker Bugaarden 
Leder      Sekretær 

https://www.facebook.com/Logopedforbundet?__cft__%5b0%5d=AZWFm51FansHdxk7d58W-FQXwlp3OwtY7BN58aFFFvUfJrvvTtunjKc8dg_Ey5QW4OQptTvOEo7Q3W3HIF0xFf6WbO1VxXyi0F15JsrfpEjSHNmDCjNom3PyrBKO4AchkkdQpzd65UoUwmHT4DemyrgqNo6-YLDgMeHxSlJ3PoUwW3sR4emX7hAvLQFlQzjydCA&__tn__=-%5dK-R
https://www.facebook.com/talmein?__cft__%5b0%5d=AZWFm51FansHdxk7d58W-FQXwlp3OwtY7BN58aFFFvUfJrvvTtunjKc8dg_Ey5QW4OQptTvOEo7Q3W3HIF0xFf6WbO1VxXyi0F15JsrfpEjSHNmDCjNom3PyrBKO4AchkkdQpzd65UoUwmHT4DemyrgqNo6-YLDgMeHxSlJ3PoUwW3sR4emX7hAvLQFlQzjydCA&__tn__=-%5dK-R

